
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 465 

 

На 14 декември 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Димитър Димитров, 

   Цветозар Томов, Гергана Стоянова, Красимир 

   Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова 

2. Доклад относно искания за изплащане на възнаграждения 

на ОИК. 

  Докладват: Цветозар Томов, Гергана Стоянова, 

   Цветанка Георгиева, Йорданка Ганчева, Ерхан 

   Чаушев 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Севинч Солакова, Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева. 

ОТСЪСТВА: Росица Матева. 

 

Заседанието бе открито в 10,40 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 

 

* * * 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Осем членове сме в залата – имаме необходимия кворум. 

Поради отпуск отсъства колегата Матева. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Доклади по административни преписки с докладчици 

колегите Войнов, Димитров, Томов, Стоянова, Ципов, Георгиев, 

Солакова. 

2. Доклад относно искания за изплащане на възнаграждения 

на ОИК с докладчици колегите Томов, Стоянова и Ганчева. 

Моля за вашите предложения по дневния ред. 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Моля да ме включите, госпожо 

Председател, в точка втора: Доклад относно искания за изплащане 

на възнаграждения на ОИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Други? Няма. 

Моля, да гласуваме дневния ред. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

 

Колеги, започваме с доклади по първа точка от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, вчера на работна група 

беше констатирано, че „Сиела Норма“ АД не е предоставила всички 

контролни разписки, които следва да предостави по Договор № 29, 

поради което моля за последващо одобрение на писмото, с което 

поискахме да изпратят всички липсващи контролни разписки. 

Писмото, което го изпратихме, е в моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 
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Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпили са два 

доклада от IT експертите към ЦИК с вх. № МИ-23-186-5 и вх. № 

МИ-23-186-6. Те са в моя папка, подпапка „Договор № 28“. 

Докладите са относно приемане на софтуера по Договор № 28. 

В докладите са описани дейностите, предприети от 

експертите, по инсталация и тестване на последните материали, 

предадени от „Сиела Норма“ АД на 11 декември 2023 г. Докладите 

на IT експертите бяха подробно обсъдени вчера на работна група в 

тяхно присъствие. Заключенията и в двата доклада са, че „Сиела 

Норма“ АД е предала изцяло софтуера по Договор № 28.  

В тази връзка е постъпила докладна записка от за директор на 

дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-09-392/13.12.2023 г., която 

е относно изпълнението на Договор № 28/16.10.2023 г. между 

Централната избирателна комисия и „Сиела Норма“ АД, с предмет: 

„Извършване на дейности по надграждане на системен и приложен 

софтуер за СУЕМГ за изборите за общински съветници и за кметове 

на 29 октомври 2023 г.“ 

В докладната записка подробно е описано както 

изпълнението на всяко от задълженията на Изпълнителя, така и 

клаузите от договора, по които Централната избирателна комисия 

неколкократно е уведомявала Изпълнителя, че е в неизпълнение и че 

следва да изпълни задълженията си по договора.  

Посочени са и всички доклади на IT експертите към 

Централната избирателна комисия, свързани с изпълнението на 

Договор № 28, включително и докладите, в които е посочено, че 

Изпълнителят „Сиела Норма“ АД е изпълнил в цялост задълженията 

си по Договор № 28. 
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Поради горното предлагам да вземем решение за приемане на 

работата по изпълнение на Договор № 28 от „Сиела Норма“ АД. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Подлагам на гласуване направеното предложение. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– 2 (Ерхан Чаушев, Севинч Солакова). 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, предлагам да изпратим писмо до 

„Сиела Норма“ АД, с което да ги уведомим за приетата работа по 

договора и че следва да изпълнят задълженията си по т. 3.6 от 

Договора за издаване на фактура, съобразно приетата от Комисията 

работа. 

Проектът на писмо е в същата папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на писмо може би трябва да се допълни някакъв срок с оглед 

постановлението на Министерския съвет за осигуряване на 

средствата. 

Имате ли предложения по текста? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател. 

Колеги, в моя папка са вх. № МИ-00-316/06.12.2023 г., както 

и свързаното с него писмо с вх. № МИ-00-340/08.12.2023 г. Те се 

отнасят до изпълнението на Договор № 31 в частта му по т. 1.1. 
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буква „г“, което означава публикуването на бюлетин с  резултатите 

от изборите, като част от поръчката за компютърна обработка на 

данните от ОИК и ЦИК от гласуването. 

Предлагам да вземем решение, с което да упълномощим 

председателя и да се подпише приемо-предавателният протокол, 

какъвто ни е представен, с което ще можем да пристъпим към 

следващата част, която е свързана с изплащането. (Реплики.) 

Колеги, отлагам доклада за малко по-късно, когато ще 

одобрим и Увода към бюлетина. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, във връзка 

с преписка на колегата Томов, която той докладва на 12 декември, 

относно приемане на работата по договора, свързан с разяснителната 

кампания за местните избори – Договор № 21 от 22 септември, с 

нашето решение ние едновременно с приемане на работата 

одобрихме и извършване на плащането.  

Уведомявам ви обаче, че плащането не е извършено, тъй като 

приложеният контролен лист съдържаше бележки, поради които за 

мен възникна основание да не бъде извършено плащането, а именно 

по процедурата по приемане на работата, подписване на приемо-

предавателния протокол и извършването на плащането, както е 

разписано в Договор № 21 от 22 септември 2023 г., имаше някои 

пропуски, които трябваше да бъдат отстранени. Върнала съм 

преписката на администрацията за подготовка на преписка в 

съответствие с договора, така че плащането да бъде извършено при 

наличие на всички необходими предпоставки съгласно разпоредбите 

на договора. 

Заповядайте, господин Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Ще прочета становището на 

финансовия контрольор в новия контролен лист – изразява мнение 

за законосъобразност относно извършването на разход в размер на 

61 хил. 200 лв. и 55 ст. с ДДС, който съответства на разхода за 

плащане на услугата по Договор № 21 от 22 септември 2023 г., от 

Изпълнителя Рекламна агенция „Дарик“. 
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Приложена е докладна записка с вх. № ЦИК-09-389 с 

предложение за извършване на плащане, подписано от главния 

счетоводител и ръководител звено „Правна дейност“. Одобрено е 

изпълнението на дейността от ЦИК с протоколно решение по 

Протокол № 464/12.12.2023 г. Подписан е нов приемо-предавателен 

протокол с вчерашна дата. Издадената фактура остава с предишното 

съдържание. Тя отговаря по стойност и количество на изпълнените 

дейности. 

Приложен е двустранно приемо-предавателен протокол и 

платежно нареждане за извършване на плащането. От тази гледна 

точка всички пропуски, които бяха описани в предишния контролен 

лист, са отстранени, затова предлагам в съответствие с докладната 

записка, подписана от господин Ц., за директор дирекция 

„Администрация“, да одобрим разхода и разрешим извършването на 

плащане по фактура № 1000000207 от 24 ноември 2023 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по тази 

преписка подлагам на гласуване съобразно доклада на колегата 

Томов и приложените документи в съответствие с Договор № 21 да 

приемем решение да бъде извършен разходът по този договор, 

сключен с Рекламна агенция „Дарик“. 

Имате ли изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – 2 (Йорданка 

Ганчева, Севинч Солакова). 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, докладвам писмо с вх. № НС-

04-02-269-1/12.12.2023 г. от ОД на МВР – Варна, Трето РУ. Молят за 

нуждите на еди-кое си досъдебно производство да извършим 

справка и да ги уведомим писмено относно следното: да бъдат 

предоставени и изготвени протоколи от СИК № 030600378 във 

връзка с изборите за народни представители на Република България 
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от 2 април 2023 г. и конкретно изготвеният протокол за отсъствие на 

председателя на секционната избирателна комисия поради 

здравословни или лични причини.  

В хода на разследването е установено по данни на останалите 

членове на СИК, че председателят си е тръгнал преди края на 

изборния ден, за което бил съставен протокол, от който молят да им 

приложим заверено копие. 

Съгласно нашите методически указания и Решение № 1750 на 

ЦИК, ако има такъв протокол, би трябвало да го има в чувала с 

изборните книжа. Той не е доставен в Централната избирателна 

комисия.  

Аз говорих и по телефона с разследващия полицай, за да му 

обясня това обстоятелство. Той каза, че ще го поиска от общинската 

администрация, но все пак предлагам да изпратим писмо с такова 

съдържание – по компетентност, да препратим писмото на 

Областната дирекция до общинската администрация с копие до 

Областната дирекция. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения, или изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

ЦИК-12-50/12.12.2023 г. Писмото е от Обществения съвет към 

Централната избирателна комисия, подписано от новоизбраната 

председателка на Обществения съвет госпожа                Л. С писмото 

ни уведомяват за свикване на редовно заседание на Обществения 

съвет в четвъртък, тоест днес, от 16,30 ч.  

В тази връзка молят да им бъде осигурено помещение за 

провеждането, лаптоп или компютър с интернет връзка за 
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включване на членовете на Обществения съвет, които ще се включат 

дистанционно, стенограф, пропуски за членовете на Обществения 

съвет и за поканения представител на сдружение БОЕЦ, което 

кандидатства за членство. Приложени са имената и ЕГН-та. Надяват 

се на заседанието да присъства и член на ЦИК. 

Прилагат проект на дневен ред, който включва три точки: 

1. Изслушване на представител на сдружение БОЕЦ. 

2. Обсъждане на план за дейността на Обществения съвет до 

месец юни 2024 г. 

3. Разни, както и списък с имена е приложен. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, във връзка 

с изпратеното писмо за заседание на Обществения съвет към ЦИК, 

тъй като в края е посочен списък с имена на членове на 

Обществения съвет, ви предлагам да се изиска от Обществения 

съвет да изпратят списък с лицата, които са членове на Обществения 

съвет и ще присъстват, с оглед осигуряване на пропуски, както и на 

лицата, които не са членове на Обществения съвет, но са поканени 

на заседанието на Обществения съвет, с оглед спазване на реда за 

осигуряване на достъп до помещенията, в които работи Централната 

избирателна комисия в сградата на Народното събрание. 

В този смисъл ви предлагам да изпратим писмо, като в 

рамките на следващите няколко часа да получим и обратната 

информация. 

Има ли други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева и Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, първият ми доклад е свързан 

с изпратено писмо за последващо одобрение, което е в моя папка от 

днешна дата. 
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При провеждане на работна група за обсъждане 

представените документи по приемане работата по Договор № 3 със 

„Сиела Норма“ АД беше установено, че част от приетите документи 

не съответстват на изисканите такива съобразно конкретните точки, 

посочени в писмото от договора, поради което се наложи 

изпращането на писмо до „Сиела Норма“ АД с оглед информирането 

им за предоставяне на необходимите документи за довършване 

приемането на работата. В моя папка е текстът на изпратеното 

писмо. 

Моля да бъде гласувано с последващо одобрение същото. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Следващият ми доклад е по повод 

писмо от Административен съд – Благоевград, получено в 

Централната избирателна комисия с вх. № МИ-08-230-

1/12.12.2023 г. С това писмо Административен съд – Благоевград, 

изисква представянето на информация от Централната избирателна 

комисия във връзка с адм. дело № 1097/2023 г., образувано по 

подадена жалба срещу Решение № 330-МИ на ОИК от кандидат за 

кмет на община Благоевград. По същество оспорва резултатите от 

избора на втори тур за кмет на община Благоевград. 

От Централната избирателна комисия съдът изисква 

информация относно СУЕМГ, използвани при провеждане на втория 

тур в изборите за кмет на община Благоевград, в община 

Благоевград, както и информация относно инсталирането на 

машините, с които е проведен изборът и удостоверяването, както е 

записано в писмото, сертификация на машините, които са ползвани 

при произвеждането на този втори тур. 
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В моя папка от днешна дата има проект на писмо с проект на 

отговор 8831, с което предоставяме изисканата информация. Към 

писмото ще бъде приложено копие от решението на Министерството 

на електронното управление, БИМ и БИС за удостоверяване 

съответствието на използваните устройства за машинно гласуване, 

както и справка, която е налична в Excel формат в моята папка, за 

серийните номера на машините по номер на секция и съответното 

населено място в община Благоевград, които са ползвани за 

гласуване във втория тур на изборите за кметове в общината. 

Моля да се запознаете с текста на отговор и да гласуваме 

изпращането му заедно с приложенията. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на писмо. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Следващ докладчик – заповядайте, господин Ципов. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № МИ-04-

02-160/12.12.2023 г. – писмо от Регионална служба „Военна 

полиция“, град Варна, с което искат да им предоставим информация 

дали лицето         А.           В.               Н. със съответното ЕГН и адрес 

е бил участник в изборния процес, в какво качество и дали е 

получавал възнаграждение за това му участие в изборния процес. 

В моя папка от днес ще видите проект на писмо до 

„Информационно обслужване“ АД, за да ни предоставят исканата 

информация. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания 

по проекта?  

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – 

няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам ви с вх. № ПВР/НС-04-02-

79/13.12.2023 г. писмо от ОД на МВР – Шумен, с което искат в 7-

дневен срок от получаване на настоящото писмо да получат 

заверени копия от протоколи и списъци за гласуване на секционна 

комисия под съответния номер, находяща се на територията на 

Република Турция, Истанбул, от изборите за президент и 

вицепрезидент и народни представители. 

В моя папка от днес ще видите проект на отговор до ОД на 

МВР – Шумен. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания 

по текста? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); 

против – няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието за 10 минути. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. 

Единадесет членове сме в залата – имаме кворум. 

Продължаваме с доклади в точка едно – господин Георгиев, 

заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Благодаря. Докладвам за 

последващо одобрение в папката с мои инициали писмото, с което 
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сме изпратили исканата от народния представител Искрен Митев 

справка. 

Предлагам след запознаване да потвърдим. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам писмо с вх. № МИ-22-

735/13.12.2023 г., озаглавено като „сигнал“. Тъй като става въпрос за 

кмета на кметство от община Плевен, предлагам това писмо да бъде 

препратено по компетентност на Общинската избирателна комисия в 

Плевен. Проектът на писмото до ОИК – Плевен, е с проектен номер 

8833. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на писмо има ли изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Солакова, заповядайте в точка едно. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, получили сме препис от 

ПМС № 302 от 13 декември 2023 г. за одобряване на допълнителни 

разходи по бюджета на ЦИК. Съгласувахме проекта на ПМС, си 

спомняте, преди да бъде внесен този проект за разглеждане в 

Министерския съвет – за сведение го докладвам. 

В тази връзка във вътрешната мрежа е публикувана докладна 

записка с вх. № ЦИК-09-394/14.12.2023 г. с предложение за 

корекция по бюджета на ЦИК.  
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Предлагам да упълномощим председателя да извърши 

корекцията, за което да уведомим министъра на финансите в 

изпълнение на ПМС № 302 от 13 декември 2023 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка вх. № 

ЦИК-09-393/14.12.2023 г. има предложение за сключване на 

граждански договори за стенографско обслужване на ЦИК в извън 

активния, условно наречен, период. Мотивирано е предложението в 

докладната записка. Приложен е контролен лист, включително към 

справката за средствата, разходвани от месец декември 2022 г. до 

8 декември 2023 г. 

Договорите може да бъдат сключени по реда на чл. 20, ал. 4, 

т. 2 от Закона за обществените поръчки съгласно Приложение № 2, 

на стойност до 80 хил. лева без ДДС, без провеждане на процедура. 

Към докладната записка има списък на стенографите, с които 

сме имали договори в годините, както и по подготовката и 

произвеждането на последните избори за общински съветници и за 

кметове, включително и стенограф за подпомагане работата на 

Обществения съвет. 

Предлагам да одобрим сключването на тези граждански 

договори при непроменени условия съгласно досегашните. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 
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Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, относно изпълнението на 

Договор № 19 от 24 август 2023 г. с „Архивистика“ ЕООД – 

съгласно чл. 2, ал. 1 приемането на работата се извършва на етапи, 

като първият е, след извършване на услугата по отношение на 

документите от избори, съхранявани в помещения, посочени в тази 

клауза на договора. Представен отчет с вх. № ЦИК-00-

357/30.11.2023 г. – много  подробен отчет, за всички изпълнени 

дейности от Изпълнителя по договора.  

С докладна записка с вх. № ЦИК-09-390/12.12.2023 г. се 

установява изпълнението на дейностите по договора от 

„Архивистика“ ЕООД. 

Предлагам да приемем работата по договора за този първи 

етап като изпълнени дейности. Видно от докладната, след одобрение 

на дейностите, ще бъде представена фактура за извършване на 

плащането. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

имате ли по така представените докладна записка и отчет? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, постъпило е писмо с вх. № 

МИ-06-929/13.12.2023 г. от кмета на община Брегово във връзка с 

отчитането на средствата по ПМС № 128 в частта относно 

възнаграждения на членове на секционни избирателни комисии. 

Посочено е в искането, че с Решение № 2835-

МИ/29.10.2023 г. Централната избирателна комисия със своето 

решение, отменяйки Решение № 108 от 28 октомври 2023 г. на ОИК 
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– Брегово, и потвърждавайки Решение № 112-МИ от 28 на същата 

комисия, в крайна сметка се е случило така, че в изборния ден са 

работили по едното и по другото решение членове на секционни 

избирателни комисии. 

В писмото кметът е посочил, че след устно запитване му е 

било указано да се заплатят възнагражденията и на сменените 

членове на СИК, и на новите членове на СИК. Предполагам, че то е 

било свързано със становище на Централната избирателна комисия, 

което ние изпратихме и на други общини и общински избирателни 

комисии. 

В тази връзка ви предлагам да изпратим писмо до кмета на 

община Брегово с указание, че е правилно изплащането на 

възнаграждение в пълен размер както на освободените в изборния 

ден, така и на назначените в изборния ден членове на секционни 

избирателни комисии. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания 

по проекта на писмо? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, продължаваме с докладите в точка едно. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпили са два отчета 

от IT експертите към Централната избирателна комисия. 

Първият отчет е от              З.       М. с вх. № ЦИК-00-378, 

който е в изпълнение на Договор № 199 от 15 септември 2023 г. 

 Вторият отчет е от           Г.            Б. с вх. № ЦИК-00-381, 

който е в изпълнение на Договор № 200 от 15 септември 2023 г. 

И двата отчета са относно извършените дейности по 

горепосочените договори. В тях подробно са описани извършените 
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дейности по договорите, както и представените материали в писмена 

форма. 

В тази връзка е постъпила докладна записка от за директора 

на дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-09-391/13.12.2023 г. 

относно изпълнение на Договор № 199 и Договор № 200. Посочени 

са дейностите, които са извършени от експертите в изпълнение на 

предмета на договорите. Прегледани са представените отчети, както 

и междинните доклади на експертите. Констатирано е, че 

дейностите по договорите са изпълнени. 

Изготвен е контролен лист за извършване на предварителен 

контрол. Приложени са и останалите, необходими документи. 

Поради горното предлагам да одобрим представените отчети, 

да приемем изпълнението на възложената работа по граждански 

договори № 199 и № 200 от 15 септември 2023 г., и да вземем 

решение за извършване на плащането на сумите по договорите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, във връзка с Договор № 24 между 

Централната избирателна комисия и „Карго-партнер“ и издадената 

фактура за месец октомври 2023 г., на 5 декември изпратихме писмо 

до „Карго-партнер“, с което поискахме уточнения във връзка със 

завишените цени във фактурата.  

Тъй като все още нямаме отговор, предлагам да изпратим 

писмо до „Карго-партнер“, с което да ги уведомим, че очакваме 

техния отговор до утрешна дата. 

Проектът на писмо е в моя папка. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

по предложението има ли? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

 

Колеги, продължаваме с точка втора: 

ДОКЛАД ОТНОСНО ИСКАНИЯ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ НА 

ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА ОИК. 

Господин Томов, заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

искане от ОИК – Нови пазар, за изплащане на възнаграждение, с вх. 

№ МИ-26-187/30.11.2023 г. Искането е във връзка с провеждане на 

две заседания на Общинската избирателна комисия, на 8- и 

10 ноември 2023 г. Едното от тях е относно определяне на членове 

от състава на ОИК – Нови пазар, за процесуално представителство 

пред съдилищата на Република България във връзка с постъпила 

жалба срещу решение на ОИК – Нови пазар, за резултатите от 

изборите. 

Второто е във връзка с определяне за избран на нов общински 

съветник поради напускане на друг общински съветник. 

Приложени са всички необходими документи. Има контролен 

лист, който изразява мнение за законосъобразност относно поемане 

на задължението в размер на 1077,30 лв. с осигурителните вноски. 

Предлагам да гласуваме изплащането на този разход. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 
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Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви постъпило 

искане от ОИК – Червен бряг, с вх. № МИ-27-209 за изплащане на 

възнаграждение за дадено дежурство на 1 декември 2023 г. от ОИК. 

Към искането са представени документи: справка за проведеното 

дежурство и документи относно необходимостта. Същото е във 

връзка с предаване на представени на съда изборни книжа за 

предаването им обратно за съхранение. 

Към искането е изготвена счетоводна справка, приложен е и 

контролен лист за извършване на предварителен контрол, с който се 

изразява мнение за законосъобразност на поемането на това 

задължение в размер на 152,95 лв. заедно с дължимите осигуровки. 

Предлагам да бъде одобрено заплащането на този разход. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, следващият ми доклад е във 

връзка с искане за изплащане на възнаграждение от ОИК – Гулянци, 

област Плевен. Искането е за проведени две заседания – на 

14 ноември и на 20 ноември 2023 г. и дадени три дежурства – на 

19 ноември, 21 ноември и 23 ноември 2023 г.  

Проведените заседания и дадените дежурства са основно във 

връзка с адм. дело в Административен съд – Плевен, по повод 

оспорване на резултати от проведените избори за кмет на кметство в 

село Сомовит. Същите дежурства и заседания са проведени с цел 
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предоставяне на документация, която е изискана от съда, определяне 

на процесуалното представителство, представяне на становища по 

делото и предаване и приемане на документи с комисията, 

определена със заповед на кмета за документи, които се съхраняват 

в архивните помещения за съхраняване на изборни книжа. 

Към искането са представени всички относими документи за 

дадените дежурства и проведените заседания. Изготвена е 

счетоводна справка по така направеното искане, както е представен 

и контролен лист за извършване на предварителен контрол преди 

поемане на задължението за сумата на стойност 1782,20 лв. ведно с 

дължимите осигуровки. 

Предлагам да бъде одобрено заплащането на този разход за 

възнаграждения на ОИК – Гулянци. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Ганчева, заповядайте в точка втора. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви искане за 

изплащане на възнаграждения на ОИК – Карлово, постъпило в 

Централната избирателна комисия с вх. № МИ-27-186 и МИ-27-286-

1 от 28 ноември 2023 г. 

Преписката е комплектувана съобразно наше решение и 

изискванията на Изборния кодекс, като е поискано възнаграждение 

за дадено дежурство от зам.-председател и член на 14 ноември 

2023 г.; дежурство, дадено на 15 ноември 2023 г., от председател и 

член на комисията; както и дежурство, дадено от председателя, на 

21 ноември 2023 г.  
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Общата сума ведно с осигурителните вноски е на стойност 

379,05 лв.  

Преписката съдържа контролен лист със съответния номер от 

14 декември, с което е изразено становище, че е законосъобразно 

поемането на задължението в размера на сумата, която докладвах. 

Предлагам с протоколно решение да одобрим изплащането на 

възнаграждението съобразно доклада ми на ОИК – Карлово. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

имате ли? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, с вх. № МИ-27-

191/29.11.2023 г. е постъпило в Централната избирателна комисия 

искане за изплащане на възнаграждение от ОИК – Попово, за 

проведено заседание и дадено дежурство през месец ноември 2023 г. 

Дежурството е дадено за подготовка на заседанието, 

проведено на 22 ноември, и е във връзка с разглеждане на преписка 

за предсрочно прекратяване пълномощията на кмет на кметство в 

село Еленово, за което вече, както знаем, има и указ на президента за 

провеждане на частичен избор. 

Към преписката са приложени и всички изискуеми съгласно 

наше решение документи. Сумата е в размер на 1100 лв. Налични са 

счетоводна справка и контролен лист. 

Предлагам ви с протоколно решение да утвърдим исканата за 

ОИК – Попово, сума за проведено заседание и дадено дежурство. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Чаушев, заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, с вх. № МИ-27-158-1 и 

МИ-27-158-2 сме получили искане от ОИК – Пещера, за изплащане 

на възнаграждение за дадено дежурство на 18 ноември 2023 г. от 

председател и секретар относно подготовка на заседание, а 

заседанието е проведено на 19 ноември 2023 г., на което са 

присъствали председател, зам.-председател, секретар и пет членове 

на ОИК, на което са прекратили правомощия на общински съветник 

и са обявили за избран следващия от листата. 

Има счетоводна справка и контролен лист. 

Предлагам да се изплатят тези възнаграждения в размер на 

944,30 лв. ведно с осигуровките. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин 

Димитров, заповядайте в точка едно. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, в папка „местни избори 

2023“, тоест директория, може да намерите „Увод Бюлетин 2023 – 

сглобен“.  

Моля с протоколно решение да одобрим съдържанието на 

този текст и да го изпратим на „Информационно обслужване“ АД. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, както вече започнах да 

докладвам, по вх. № МИ-00-316/06.12.2023 г. е постъпило 

предложение от „Информационно обслужване“ АД да подпишем 

приемо-предавателен протокол. 

Предлагам да упълномощим председателя на Централната 

избирателна комисия да подпише този протокол, с който се приема 

работата по буква „г“ от т. 1. от Договор № 31. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, по принцип отпечатаните 

50 броя с твърди корици по договор бюлетини се съхраняват в 

„Информационно обслужване“ АД до тяхното разпределение по 

институции, библиотеки и прочие, за които е предназначена 

бюлетината. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 
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Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – 1 (Севинч Солакова). 

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия. 

Насрочвам следващото заседание за 19 декември 2023 г., от 

10,30 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 12,37 ч.) 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 


